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行政院環境保護署環境保護產品證書規費收費標
準 
中華民國 101年 12月 12日行政院環境保護署環署管字第 1010110642號令訂定發布

全文四條 

第一條  本標準依規費法第十條第一項規定訂定之。 

第二條  環境保護產品證書之核發，應依下列規定收取規費：  

一、新申請、換發及補發案：每件新臺幣五百元。  

二、證書登錄基本資料變更：每件新臺幣一百元。  

第三條  前條所定規費經繳納後，除有誤繳或溢繳情形，得依規費法相

關規定辦理外，不得申請退費。  

第四條  本標準自發布日施行。 

 

Standards for Eco-product certificate fees of Environmental Protection 

Administration 

Four articles promulgated by Environmental Protection Administration Order 

Huan-Shu-Kuan-Tzu No.1010110642 on December 12, 2012. 

Article 1 These standards are enacted pursuant to Paragraph 1 of Article 10 of 

the Charges and Fees Act. 

Article 2 Eco-product certificate fees shall charge the items as follows: 

1.The fee for new applications, re-applications and reissuance is 

NT$500. 

2.The fee for changing any information on the certificate is NT$100. 

Article 3 Applicants may not request the return of the certificate fee once it 

has been paid, but may apply for the return of excessive or erroneous 

payment in accordance with Charges and Fees Act. 

Article 4 These standards shall take effect on the date of promulgation. 


